



HEC Stock Pitch Competition 2024

“Bringing together top business students across North America”

Schedule

7:45 - 8:00	Arrival of participants
8:00 - 8:15	Welcome Speech
8:30-13h30	Pitch Preparation
13h30-14h00	Conference / Workshop
14h-16h	Stock Pitch
16h30-17h30	Final Round
18:00 - 19:00	Networking Cocktail
19:30 - 22:00	Gala

Stock Pitch Structure

- Industry Analysis
- Company Overview
- Investment Theses
- Valuation
- Risk Analysis

[HEConomie](#) is pleased to announce, for the third consecutive year, the [HEC Stock Pitch competition](#). On February 1st, 2024, the top business students from over 15 schools will gather at HEC Montreal to compete for a total cash prize exceeding \$4,000.

This competition not only provides an exceptional opportunity for students to enhance their investment analysis skills and familiarize themselves with financial markets, but it also brings together Canada's top finance students. The HEC Stock Pitch experience includes professional workshops, direct recruiting opportunities, lectures from major financial institutions, and a networking gala with an awards ceremony.

Teams of 3 to 4 participants will have 5 hours to propose a buy or sell on the stock of a North American company, announced on the day of the event. No prior preparation is required: all teams will receive the same information about the company at the start of the case resolution. The pitches must include sections on macro and micro factors, industry analysis, company overview, investment thesis, financial statement analysis, financial modeling, valuation, and risk analysis. Each team will have 15 minutes for their presentation, followed by a 10-minute Q&A session with the judges. The candidates will be evaluated on criteria such as the quality of financial analysis, strength of the investment thesis, persuasiveness of the presentation, performance during the Q&A period, etc. The evaluation criteria will be sent upon registration and shared with competitors prior to the competition.

For any inquiries regarding the contest, please do not hesitate to contact us at heconomiecomite@gmail.com.

Links



<https://www.heconomie.ca/>



<https://www.linkedin.com/company/heconomie>

2024 Highlights

+120 Students

3000\$ Prize

4 Provinces

15+ Schools



Compétition HEC Stock Pitch 2024

“Réunir les meilleurs étudiants en Affaires en Amérique du Nord”

Horaire

7:45 - 8:00	Arrivée des participants
8:00 - 8:15	Discours de bienvenue
8:30-13h30	Préparation de Pitch
13h30-14h00	Conférence WM
14h-16h	Stock Pitch
16h30-17h30	Final Round
18:00 - 19:00	Cocktail de Réseautage
19:30 - 22:00	Gala

Structure du Stock Pitch

- Analyse de l'industrie
- Présentation de l'entreprise
- Thèse d'investissement
- Évaluation
- Risques & Catalyseurs

Liens



<https://www.heconomie.ca/>



<https://www.linkedin.com/company/heconomie>

[HEConomie](#) a le plaisir d'annoncer, pour la troisième année consécutive, la tenue de la compétition [HEC Stock Pitch](#). Le 1er février 2024, les meilleurs étudiants en affaires de plus de 15 écoles se rassembleront à HEC Montréal pour concourir et tenter de remporter un prix en argent totalisant plus de 4 000\$.

Cette compétition offre une occasion unique aux étudiants de perfectionner leurs compétences en analyse d'investissement et de se familiariser avec les marchés financiers. Elle rassemble également les meilleurs talents financiers du Canada. L'expérience HEC Stock Pitch inclut des ateliers professionnels, des opportunités de recrutement direct, des conférences présentées par d'importantes institutions financières ainsi qu'un gala de réseautage accompagné d'une cérémonie de remise des prix.

Les équipes, composées de 3 à 4 participants, disposeront de 5 heures pour formuler une recommandation d'achat ou de vente sur l'action d'une entreprise nord-américaine, qui sera annoncée le jour de l'événement. Aucune préparation préalable n'est requise : toutes les équipes recevront les mêmes informations concernant l'entreprise au début de la résolution du cas.

Les présentations devront couvrir les sections suivantes : facteurs macroéconomiques et microéconomiques, analyse sectorielle, présentation de l'entreprise, thèse d'investissement, analyse des états financiers, modélisation financière, évaluation et analyse des risques. Chaque équipe disposera de 15 minutes pour sa présentation, suivies d'une période de questions-réponses de 10 minutes avec le jury. Les candidats seront évalués selon plusieurs critères, notamment la qualité de l'analyse financière, la solidité de la thèse d'investissement, la force de persuasion de la présentation et les performances durant la période de questions. Les critères d'évaluation seront envoyés aux participants lors de leur inscription et partagés avant la compétition.

Pour toute question concernant le concours, n'hésitez pas à nous contacter à l'adresse suivante : heconomiecomite@gmail.com.

Faits Saillants 2024

120 Étudiants

3000\$ en Prix

4 Provinces

15+ Universités

